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Subject: RE: Ter bespreking met [JEEEN
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@minvws.nl]

Zekers, info in de app komt direct naar ons. Normale lijnen vasthouden

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid Welzijn en Sport
Parnassusplein 5 | 2511 VX Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ Den Haag

Verzonden: dinsdag 22 september 2020 08:08

or:CES)EXERc inv
Onderwerp: RE: Ter bespreking metjEEIEZM

189173

Dank, hoor ook graag terug wat er dan mee gebeurt/of de maatregelen worden aangescherpt. Direct contact metEEES
vereist wel dat wij goed in de loop worden gehouden. Anders kunnen wij ons werk niet goed doen.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[INCE BERET ins ol
Datum: dinsdag 22 sep. 2020 7:57 AM

Aon: INSECTS) BERET ins i>

Onderwerp: RE: Ter bespreking met [JEEZ

Zeker, heb ik gisteren ook in de avond 5

fal Zorg dat ze vaker rechtstreeks met ERIE de beelden krijgt.
Maandag als het in de agenda past. Extra handen aan de kraan met [JEEZ Mogelijk dat wij dan ook nog even vooraf meer

focus aan kunnen brengen in het kader van de knoppen waar aan gedraaid kan worden. Anders donderdag of vrijdag. 1k zal het

in ochtendberaad brengen.

5.1.2e

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ Den Haag
M

minvws.nl

secretaresse:

email: minvws.n

Verzonden: dinsdag 22 september 2020 07:15



189173

Onderwerp: Ter bespreking met

IEE denk dat het belangrijk is om gegeven de signalen die in het HAK overleg van gisteren zijn gedeeld het volgende
te delen met de muster in haar dagstart en te bespreken met [EEE en m het afstemmingsoverleg.

en ik brachten daar in het verleden ook dit soort dingen in

0
daar was je zelf natuurlijk ook bij). EXE

was in dat opzicht een constructieve luis in de pels van[JERE zou dviseren dit ook te doen.

Belangrijk signaal en advies:

Op basis van de LCPS cijfers is het aantal covid IC patiénten is in 1 week verdubbeld! ZoalsfREaangaf: als deze

ontwikkeling doorgaat liggen er op 28 september 170 covid patiénten op de IC en 5 oktober 340 covid patiénten op de IC. Er

liggen de afgelopen weken 600 tot 650 niet covid patiénten op de IC. Het aantal covid opnames buiten IC is ook verdubbeld

ten opzichte van een week geleden en staat op 325!

Dit ziekenhuizen zijn druk doende met de opschaling naar 1350 IC bedden per 1 oktober, maar als dit zo

doorgaat dan ontstaat er op korte termijn weer volop druk op de reguliere zorg om af te schalen. We verliezen

de marge die we nodig hebben om te voorkomen dat de reguliere zorg verlening terug valt. We moeten het

maximale doen om die terugval te voorkomen.

Er zijn daarom (volgens de zorgaanbieders) op korte termijn stevigere maatregelen nodig om de

besmettingen terug te dringen. De zorg zit qua menskracht aan meer dan zijn taks en kan niet meer

doen.

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)


